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Incheiat astazi 29.02.2012 orele 1400, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.421/22.02.2012 a primarului 
municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului Local 
al municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local.  
 La sedinta, participa, fara drept de vot dl. Viorel Holban, primarul 
municipiului Rm. Sarat si d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati d-na Vagyas Davidoiu 
Manuela - director Administratie Publica Locala, dl.Fortu Macovei - director 
economic, d-ra Horohai Georgiana – consilier juridic, d-na Pascu Elena - sef 
serviciu impozite si taxe, reprezentanti mass – media locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind acordarea unor inlesniri  la plata obligatiilor 
fiscale datorate de  persoane fizice (scutirea de accesorii) 
2. Proiect de hotarare privind modificarea Planului de ocupare a functiilor 
publice al aparatului de specialitate al primarului municipiului Rm. Sarat 
pentru anul 2012 
3. Proiect de hotarare privind modificarea Planului de ocupare a functiilor 
publice al Politiei Locale Rm. Sarat pentru anul 2012 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Rm. Sarat 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012 ale Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor 
Rm. Sarat 
6. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Politiei Locale Rm. Sarat 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea rezultatului final al concursului de 
proiecte de management, a proiectului de management castigator si a duratei 
pentru care se va incheia contractul de management la Biblioteca Municipala 
Rm. Sarat 
8. Proiect de hotarare privind acordarea unor facilitati prin introducerea unor 
noi tipuri de abonamente la transportul urban in municipiul Rm. Sarat 
practicate de SC TUC SA Rm. Sarat  
9. Proiect de hotarare pentru modificarea contractelor privind administrarea 
bunurilor care apartin domeniului public si privat in sensul inlocuirii 
sintagmei Primaria Municipiului Rm. Sarat cu Municipiul Rm. Sarat prin 
act aditional 
10. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică cu 
strigare a spaţiilor din clădirile fostelor centrale termice care au fost 
dezafectate, aflate în domeniul privat al Municipiului Rm.Sărat 
11. Proiect de hotarare privind completarea inventarului bunurilor care 
alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. Sarat  



12. Proiect de hotarare privind vanzarea prin licitatie publica cu strigare a unui 
teren in suprafata de 1686 mp alcatuit din 6 loturi, proprietate privata a 
municipiului Rm.Sarat, situat  in str. Fdt. Lemnului nr.1A 
13. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului tehnic si a indicatorilor 
tehnico economici pentru obiectivul de investitii “Reabilitare si modernizare 
strazi in Municipiul Rm. Sarat”, obiectiv de investitii derulat prin Administratia 
Domeniului Public Rm. Sarat 
14. Proiect de hotarare privind situatia platilor restante la data de 31.12.2011 
15. Alte probleme ale activitatii curente 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatorul proiect de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
desfasurare a evaluarii managementului institutiilor publice de cultura din 
subordinea Consiliului Local al Municipiului Rm. Sarat 
2. Proiect de hotarare privind infiintarea comisiei de evaluare finala a 
managementului la Muzeul Municipal Rm. Sarat si a comisiei de solutionare a 
contestatiilor la evaluarea finala 
3. Proiect de hotarare pentru modificarea HCL nr.92/31.03.2011 privind 
aprobarea cheltuielilor legate de Proiectul “Reabilitare/Modernizare strazi 
orasenesti si reabilitare retele de apa in zona de interventie urbana a 
municipiului Rm. Sarat” 
 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului, care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 
convocata in termen legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta 
cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 19 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 19 consilieri.” 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 31.01.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si 
pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 17 voturi pentru si 1 abtinere (dl. Tociu), domnii consilieri aproba 
procesul verbal al sedintei ordinare din data de 31.01.2012, in forma 
prezentata. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 03.02.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat 
de catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat 
si pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 17 voturi pentru si 1 abtinere (dl. Tociu), domnii consilieri aproba 
procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 03.02.2012, in forma 
prezentata. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 06.02.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat 
de catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat 
si pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 17 voturi pentru, domnii consilieri aproba procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 03.02.2012, in forma prezentata. 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului 
adreseaza rugamintea d-lui Manzala Alexandru, presedintele de sedinta sa 
preia conducerea lucrarilor. 

Dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 

18 puncte de pe ordinea de zi. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi in forma 

suplimentata. 



Dl primar retrage de pe ordinea de zi initiala proiectele de hotarare cu 
numerele 2,3,4,5,6,14. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru modificarea 
HCL nr.92/31.03.2011 privind aprobarea cheltuielilor legate de Proiectul 
“Reabilitare/Modernizare strazi orasenesti si reabilitare retele de apa in zona de 
interventie urbana a municipiului Rm. Sarat” 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
Regulamentului de organizare si desfasurare a evaluarii managementului 
institutiilor publice de cultura din subordinea Consiliului Local al Municipiului 
Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 5 abtineri (dl. 
Pascalin, dl Horjea, dl. Florescu, dl. Iuga si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl. 
Tociu) 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind infiintarea 
comisiei de evaluare finala a managementului la Muzeul Municipal Rm. Sarat 
si a comisiei de solutionare a contestatiilor la evaluarea finala 

Dl viceprimar propune ca reprezentantul Consiliului Local pentru 
comisia de evaluare sa fie dl. consilier Sofronie Valerica. Se supune la vot si se 
aproba cu 17 voturi pentru, 1 vot impotriva (dl. Pascalin) si 1 abtinere (dl. 
Tociu). 

Dl viceprimar propune ca reprezentantul Consiliului Local pentru 
comisia de solutionare a contestatiilor sa fie d-na Dogarescu Daniela. Se 
supune la vot si se aproba cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordarea 
unor inlesniri  la plata obligatiilor fiscale datorate de  persoane fizice (scutirea 
de accesorii) 

Dl Tociu precizeaza ca se abtine daca scutirea se face pentru penalitatile 
datorate din derularea unui contract de concesiune, avand in vedere faptul ca 
in contract exista clauze de reziliere pentru neplata redeventei. 

D-na Pascu arata ca este vorba despre teren proprietate personala. 
Dl Tociu mentioneaza ca nu a cunoscut acest lucru. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl Tociu) 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
rezultatului final al concursului de proiecte de management, a proiectului de 
management castigator si a duratei pentru care se va incheia contractul de 
management la Biblioteca Municipala Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi (dl. Radu nu voteaza) 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordarea 
unor facilitati prin introducerea unor noi tipuri de abonamente la transportul 
urban in municipiul Rm. Sarat practicate de SC TUC SA Rm. Sarat  

Dl Pacalin precizeaza ca SC TUC SA a achizitionat 4 microbuze fiecare in 
valoare de 800.000 lei cu TVA. Intreaba care a fost modalitatea de 
achizitionare. 



Dl Dinu raspunde ca prin licitatie publica. 
Dl Pascalin intreaba de unde au fost achizitionate. 
Dl Dinu raspunde ca de la Transport Urban Vrancea. Precizeaza ca sunt 

autobuze marca Volkswagen si au intre 600.000 si 800.000 km rulati. 
Dl Pascalin precizeaza ca avand in vedere numarul mare de km pe care ii 

au rulati, aceste autobuze sunt obosite. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi. 
In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 

supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru modificarea 
contractelor privind administrarea bunurilor care apartin domeniului public si 
privat in sensul inlocuirii sintagmei Primaria Municipiului Rm. Sarat cu 
Municipiul Rm. Sarat prin act aditional 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
închirierii prin licitaţie publică cu strigare a spaţiilor din clădirile fostelor 
centrale termice care au fost dezafectate, aflate în domeniul privat al 
Municipiului Rm.Sărat 

Dl Tociu arata ca se astepata sa para pe ordinea de zi acest proiect de 
hotarare. Considera ca este rusinos ca 800 de familii din Rm. Sarat au ramas 
fara caldura in apartamente datorita dezafectarii acestor centrale de cartier. 
Mai arata ca proiectul de hotarare ar trebui modificat, in sensul ca ar trebui sa 
cuprinda si activitati comerciale.  

In continuare domnia sa precizeaza ca cei din conducerea Primariei au 
promis ca in aceste spatii vor fi amenajate si sali de sport si acum constata ca 
nu s-au tinut de cuvant. 

Mai mentioneaza ca in caietul de sarcini ar fi trebuit sa se precizeze ca 
cei care vor inchiria aceste spatii au obligatia sa le reabiliteze. 

Dl Manzala arata ca este vorba despre centrale termice care nu 
functionau de ani de zile. Nimeni nu a fost debransat si nimeni nu a ramas in 
frig datorita dezafectarii acestor spatii. 

Dl Florescu precizeaza ca cele 800 de apartamente nu au mai primit 
caldura datorita desfiintarii activitatii de termie din municipiul Rm. Sarat, 
nicidecum datorita dezafectarii acestor centrale termice. Mai arata ca              
intr-adevar dl primar si dl viceprimar au spus ca vor fi amenajte si sali de sport 
sau locuri unde sa se desfasoare activitati sociale. Considera ca s-ar fi putut 
amenaja si sali de gradinita sau locuri de joaca pentru copii, insa acum 
constata ca acestea vor fi inchiriate pentru alte activitati. 

Dl Manzala arata ca in aceste spatii se vor desfasura activitatile pe care 
le-au solicitat si asociatiile de proprietari. 

Dl viceprimar precizeaza ca se arunca cu date eronate. In Rm. Sarat au 
fost debransate 550 de apartamente, dupa ce au fost instiintate cu cel putin 4 
luni inainte de venirea iernii. In ceea ce priveste amenajarea unor sali de sport 
in aceste spatii arata ca nu dispunem de suficiente resurse financiare pentru 
amenajarea acestora deocamdata. Mai trebuie dezafectate inca 4 centrale 
termice si poate in aceste spatii se vor amenaja sali de sport si cluburi pentru 
batrani si copii. 

Dl primar mentioneaza ca este a patra persoana care spune ca au fost 
debransate doar 550 de apartamente si nu 800 cu spune dl consilier Tociu. 
Mai exact este vorba despre 547 de apartamente. Aceste centrale erau pline de 
fier vechi si se impunea dezafectarea lor. Cand s-a inceput dezafectarea 
acestora dl Tociu a acuzat conducerea Primariei ca doreste sa vanda aceste 
spatii, iar cum cand se scot la inchiriere tot nu este bine. Mai arata ca        



intr-adevar a spus ca se vor amenaja si sali de sport insa bugetul nu permite 
sa le amenajam. Aceste spatii sunt foarte degradate, iar prin inchiriere vor fi 
reabilitate si se vor inregistra si venituri la bugetul local din chirii. Se va face 
licitatie publica cu strigare, nu se poate interpreta ca sunt aranjamente, poate 
licita oricine. 

Dl Horjea se adreseaza d-lui consilier Tociu si precizeaza ca l-a rugat de 
nenumarate ori sa nu mai minta. Arata ca nimeni nu a dorit debransarea 
apartamentelor de la caldura, insa nu s-a putut altfel. Aceste centrale sunt 
dezafectate de foarte mult timp. Precizeaza ca in cadrul Asociatiei de Proprietari 
unde domnia sa este presedinte exista mai multe solicitari pentru inchirierea 
acestor spatii. 

Dl Manzala mentioneaza ca s-a tinut cont si de doleantele locatarilor care 
locuiesc in zona acestor spatii. Aceste centrale nu ar fi fost desfiintate daca ar 
fi fost functionale. Pretul gigacaloriei este mare si facturile ar fi fost enorme, iar 
oamenii nu ar fi putut plati. 

Dl Tociu arata ca dl consilier Horjea a facut in sedintele anterioare 
afirmatii la adresa domniei sale. Il intreaba public daca si le mentine. 

Dl Horjea precizeaza ca isi mentine cele afirmate, ba mai afirma ca dl 
Tociu mai are inca doua dosare penale. 

Dl Tociu arata ca licitatia nu este publica cu strigare, atata timp cat se 
specifica faptul ca ofertele se pun in plic sigilat. 

Dl Iuga precizeaza ca este vorba despre documentele de participare la 
licitatie, nu despre oferte. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru, 1 vot 
impotriva (dl. Tociu) si 1 abtinere (d-na Coman). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind completarea 
inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. 
Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea prin 
licitatie publica cu strigare a unui teren in suprafata de 1686 mp alcatuit din 6 
loturi, proprietate privata a municipiului Rm.Sarat, situat  in str. Fdt. 
Lemnului nr.1A. 

Dl Florescu intreaba daca aceste terenuri au iesire la strada. 
Dl primar precizeaza ca au iesire toate. 
Dl Manzala arata ca dupa ce CFR a desfiintat calea ferata , acolo era un 

depozit de gunoi. Acest teren a fost data cetatenilor sa-l curete si sa-l 
foloseasaca. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
proiectului tehnic si a indicatorilor tehnico economici pentru obiectivul de 
investitii “Reabilitare si modernizare strazi in Municipiul Rm. Sarat”, obiectiv 
de investitii derulat prin Administratia Domeniului Public Rm. Sarat 

Dl primar precizeaza urmatoarele: in anul 2010 a fost aprobat proiectul 
de hotarare privind asfaltarea a 23 de strazi din municipiul Rm. Sarat. S-a 
facut licitatie pentru credit in valoarea de 3 mil lei si se pot asfalta doar cele 
trei strazi. S-au luat in calcul cele mai tranzitate strazi. S-a aprobat credit doar 
de aceasta suma deoarece gradul de indatorare era mai mare decat permitea 
legea. Lucrarile incepute in toamna au facut pe proiectant sa schimbe proiectul 



tehnic, pe strada Eoilor se impune turnarea doar a unui strat de asfalt si nu 
doua straturi cum era prevazut, urmand ca suma ramasa sa fie redistribuita 
pentru asfaltarea celorlalte strazi. 

Dl Horjea precizeaza ca din documente reiese ca pe trotuar nu se mai 
toarna asfalt ci se vor pune pavele. 

Dl primar arata ca s-a luat aceasta decizie deoarece interventia in caz de 
avarii se poate face fara pagube mari. 

Dl Tociu precizeaza ca la licitatia care a avut loc s-a tinut cont de oferta 
cea mai avantajoasa. A fost o singura oferta, valoarea estimata reiese din suma 
de lucrari. Licitatia s-a adjudecat la aceasta valoare. Arata ca a modifica 
indicatorii tehnico economici reprezinta fapta penala. 

Dl Florescu arata ca nu vrea sa faca nici un fel de acuzatii. De la inceput 
a avut dubii fata de suma pentru care s-a contractat lucrarea si se pare ca a 
avut dreptate. La vremea respectiva s-a spus ca sunt rauvoitori. Din expunerea 
de motive reiese ca suma prevazuta trebuie marita. Faptul ca exista o nota de 
fundamentare a celor de la ADP nu inseamna nimic. Trebuia sa existe un 
punct de vedere al proiectantului deoarece acesta trebuie sa-si asume 
raspunderea. Nota de fundamentare nu este relevanta, s-a platit asfalt si se 
pun pavele, s-a platit asfalt si pe mijloc este scuar. Raspunderea trebuie sa o 
poarte proiectantul si de ce acesta nu a stabilit de la inceput ce trebuie facut. 

Dl. primar precizeaza ca proiectul tehnic se face dupa studiul de 
fezabilitate. 

Dl Florescu arata ca si studiul de fezabilitate este facut de un proiectant. 
Dl primar precizeaza ca nu s-au modificat parametrii. 
Dl. Florescu arata ca suma este aceeasi, deci este vorba despre 

modificarea indicatorilor tehnici. 
Dl viceprimar precizeaza ca este miscat de grija pe care dl Tociu o poarta 

conducerii Primariei, insa inca o data a demonstrat ca nu cunoaste procedurile 
de licitatie. Proiectul de fata reprezinta o economie, diferenta de bani urmand 
sa mearga catre o alta investitie. Practic se corecteaza studiul de fezabilitate, 
sursa este aceeasi. 

Dl primar mentioneaza ca dl Tociu abereaza ca de obicei si solicita d-nei 
director Vagyas sa dea lamurile necesare, fiind singura in masura sa 
lamureasca aspectele prezentate atat din punct de vedere tehnic, cat si din 
punct de vedere legal. 

Dl Manzala arata ca mai intai se face studiul de fezabilitate, in baza 
carui Primaria a comandat proiectul. Intrucat pe aceste strazi vor cicula 
vehicule de treafic greu, se va adauga un strat de compozit, in loc de inca un 
strat de asflat. 

D-na Vagyas explica in amanunt toti pasii care au fost parcursi pana 
acum in desfasurarea acestui proiect. Precizeaza ca nu se modifica indicatorii 
economici, ci doar cei tehnici. 

Dl Manzala arata ca proiectantul poate face modicicarea proiectului, cu 
acordul beneficiarului. 

Dl primar precizeaza ca proiectantul a vazut aceasta solutie acum. Este 
posibil ca pe parcurs sa fie si alte modificari, sa se faca si alte economii si 
poate sa se asfalteze si alte strazi. 

Dl Florescu arata ca si domnia sa cunoste procedura foarte bine. 
Considera ca proiectantul a facut o greseala foarte mare. Executarea lasa de 
dorit, bordurile nu sunt asezate la drept. 

Dl Alexandrescu mentioneaza ca procedura este urmatoarea: se face 
studiul de fezabilitate, proiectul tehnic, licitatia, constructorul incepe lucrarea 
si daca acesta considera ca se impun alte lucrari se face dispozitie de santier si 
se fac si alte lucrari. 



Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 1 vot 
impotriva (dl Tociu) si 5 abtineri (dl Pascalin, dl. Horjea, dl.Florescu, dl. Iuga si 
d-na Coman). 

Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 

Dl Horjea precizeaza ca nu are nimic personal cu dl Tociu, insa il 
dereanjeaza minciunile domniei sale. Considera ca nu l-a jignit cu nimic pe 
acesta si isi sustine acuzatiile pe care i le-a adus in sedintele anterioare. Mai 
arata ca saptamanile trecute s-a deplasat in zona Campina si a fost si la 
Ploiesti sa se documenteze despre activitatea domnului consilier Tociu. Arata 
ca ziarele nu il lauda si in plus nai este invinuit in inca doua dosare penale. 

Dl Florescu intreaba care au fost sumele cheltuite pentru deszapezire. 
ADP ar fi trebuit sa solicite ajutorul unor camioane mai mari pentru a cara 
zapada. Transportatorii de cereale erau dispusi sa ajute. Zapada a fost carata 
cu o singura masina, care nu a facut fata. 

Dl primar precizeaza ca a facut o solicitare la Ministerul Administratiei si 
Internelor pentru acordarea unei sume de aproximativ 420.000 lei si nu s-a 
primit niciun ban. S-a actionat cu 4 utilaje propriii si cu 18 inchiriate. Domnia 
sa personal a aparut la postul de televiziune local si a facut apel la agentii 
comerciali din Rm. Sarat sa vina sa ajute. Au raspuns 7 societati. Dl 
viceprimar a fost cel care toata perioada a actionat acolo unde a fost mai greu. 
Autogrederul s-a defectat cu 3-4 zile inainte de amelionarea vremii. 

Dl Florescu arata ca in viitor trebuie sa se tina cont de ceea ce s-a 
intamplat. 

Dl Alexandrescu intreaba daca nu poate fi accesat un proiect pentru 
achizitionarea de utilaje de deszapezire. 

Dl primar precizeaza ca nu se pot accesa fonduri pentru un astfel de 
proiect. A facut apel catre cetatenii orasului nostru sa iasa sa dea zapada din 
fata caselor, spatiilor comerciale sau dintre blocurile de locuinte. 

Dl viceprimar arata ca au fost locuitori care nu si-au facut partie nici 
pana la poarta. Pe acesta cale face apel catre dl. consilier Florescu sa uzeze de 
pozitia sa de presedinte al PDL si sa faca demersuri la Prefectura Buzau pentru 
alocare de fonduri pentru deszapezire, avand in vedere ca Rm. Sarat nu a 
primit nici un ban desi a fost foarte multa zapada. Considera ca merita si 
orasul nostru sa-i fie alocate fonduri pentru deszapezire. 

Dl primar precizeaza ca municipiile nu au primit fonduri pentru 
deszapezire, desi s-au facut demersuri la Guvern. 

Dl Pascalin mentioneaza ca nu doreste sa aduca nici odanale, nici sa 
blameze pe nimeni, dar indiferent cine ar fi fost la conducerea municipiului 
considera ca nu ar fi fost pregatit pentru caderile masive de zapada.  

Mai arata ca, avand in vedere faptul ca este a doua oara cand 
organigrama Primariei este retrasa de pe ordinea de zi deoarece nu exista 
avizul ANFP, domnia sa considera acest compartiment lucreaza prost. 
Precizeaza ca in organigrama la acest compartiment sunt trei posturi, ceea ce 
este foarte mult avand in vedere numarul de angajati din institutie. 

D-na Coman intreaba daca se va tine cont de faptul ca prin Ordinul din 
07.11.2011 se impune alocarea de fonduri pentru bursele elevilor. 

Dl primar arata ca se va introduce pe ordina de zi a sedintelor viitoare. 
Dl Manzala precizeaza ca a fost ultima luna in care a fost presedinte de 

sedinta. Solicita sa se faca propuneri pentru viitorul presedinte de sedinta. 
Dl Tronaru propune presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni pe 

dl viceprimar Cirjan Sorin. Se supune la vot si se aproba cu 18 voturi pentru si 
1 abtinere (dl. Tociu). 

 



In incheiere, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei, 
declara inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 

 
 
 
 
 
   Presedintele sedintei,   
  Ing. Minzala Alexandru                                      Secretarul  

                                                                            Municipiului Rm. Sarat                               
                                                                             Jr. Dogarescu Daniela 
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